
Jegyzıkönyv 
 
Készült Fonó Községi Önkormányzat Képviselı-testületének 2009. január 27-én tartott 
képviselı-testületi ülésérıl.  
 
Jelen vannak: Kovács Gyula- polgármester 
                       Vörös Lajos –alpolgármester 
                        Huber Zoltán 
                        Pál József Ernıné  
                        Nyerges Péter 
                        Szála Béla –képviselık 
                        Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı 
 

- Kovács Gyula-polgármester köszönti a testületi ülésen megjelenteket. Megállapítja, 
hogy a testület határozatképes, mivel 6 fıbıl 6 fı jelen van.  

 
Napirendek:  
 
3. Az önkormányzat 2009 évi üléstervérıl:  

Elıadó: Kovács Gyula-polgármester 
 

4. Elızetes a 2009. évi költségvetéshez: 
Elıadó: Kovács Gyula-polgármester 

 
5. Egyéb tájékoztatások az elmúlt ülés óta történtekr ıl 

        Elıadó: Kovács Gyula-polgármester 
 

Napirendek tárgyalása:  
 

  
3. Az önkormányzat 2009 évi üléstervérıl:  

Elıadó: Kovács Gyula-polgármester 
 

- Kovács  Gyula-polgármester : Megkérdezi, hogy  van-e valami még amit napirendi 
pontként javasol a testület. Februárban lehetne egy farsangi buli. Hagyományteremtı 
módon lehetne akár megszervezi  egy disznóölést, ahová a gyerekek is be lennének 
vonva.   

 
- Pál Józsefné: gyereknapot is jó lenne szervezni májusban. Fızıversennyel falunapot 

lehetne összehozni.  
 

- Kovács Gyula- polgármester nem fog senki után sem takarítani,nem tartja jónak a 
falunapot.   

 
- Szála Béla: Falunap ha lesz ne a focipályán legyen, másik falvakból is jöttek, nem 

biztos, hogy helyiek szemeteltek.  
 

- Pál Józsefné:  Meg lehet mindent szervezni, de ki kell osztani a feladatokat.  
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- Kovács Gyula-polgármester  legyen falunap – júniusban. Márciusban disznóvágást 
lehetne megszervezni, de van egy olyan napirendi pont ahol a rendezvényekrıl 
beszélünk, ezért errıl most nem kell külön napirendi pontot betenni a munkatervbe. 

 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
3/2009./I:27./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete az önkormányzat 2009. évi üléstervét elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
  

4. Elızetes a 2009. évi költségvetéshez: 
Elıadó: Kovács Gyula-polgármester 
 

- Kovács Gyula-polgármester elmondja, hogy elkészült a tervezet, ami még nem 
végleges , kéri a javaslatokat.  

  
- Szála Béla: Az iparőzési adóval kapcsolatban megkérdezi, hogy a  Szarvasmarha telep 

adóbevételét tartalmazza-e, mert most új gazdája lett? Terembérleti díjat kinek kell 
fizetni, kinek nem?  Masször használta az  iskolát és ha jó tudja nem fizetett? 

  
- Kovács Gyula-polgármester : A kívülálló, nem az önkormányzat intézménye, mint 

használó keretein belül mőködı bérlet használatot fizet, helyieknek nem kell. Kell 
megállapodást kötni velük.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı az adónál a tavalyi adatokat vettük figyelembe, a 

tavalyi évre vonatkozó bevallást idén május 30-ig kell beadniuk. 
 

- Vörös Lajos-  tiszteletdíj emelést javasol a képviselıknek, mert már 3 éve nem volt 
emelés, és úgy érzi tisztességesen megdolgoztak a munkájukért, most jelenleg bruttó 
10.000,-Ft/hót kapnak. 

 
- Kovács  Gyula-polgármester igaz, hogy a tavalyi évben csak  egyetlen egy járdát 

tudtak megcsinálni, ezért nem ért  egyet a javaslattal. 
 

- Szála Béla -  sem ért egyet a javaslattal. 
 

-  Vörös Lajos: Véleménye szerint  nem kellene a polgármesternek sem ennyi pénz adni 
ilyen kis településen. 

 
-  Szála Béla: A  Mővelıdési Háznál lett tervezve telefon, holott nincs. 

 
-  Huber Zoltán- egyetért a Vörös Lajos javaslatával és az alpolgármesternek is  %-osan  

ugyanannyi emelést javasolna. 
 

-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı a civil szervezetek támogatását is szabályozni kell, 
ezért javasolja, hogy minden év február közepéig adják be a támogatási kérelmüket a 
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helyiek és ez alapján kerüljön tervezésre, továbbá év végi elszámolással. Aki nem tud 
elszámolni, kizárásra kerül a következı évi támogatásból. 

 
-  Kovács Gyula-polgármester :  Elmondja, hogy maradt takarékoskodásból tavaly  6 

millió forint, amelybıl az idén 5 milliót fel lehetne használni ésszerően fejlesztésekre, 
és nem tiszteletdíj emelésre.  Amit lehet meg tesz a falu érdekében, nem a saját érdeke 
van elıtérben.  Javasolja továbbá, hogy a szolgálati lakásban lakó Koronczainét fel 
szólítani, hogy  pakoljon ki. Nem lakik már ott, továbbá a leltározásnál a nála lévı 
eszközökrıl számoljon el, pl. fényképezıgép. 

 
-  Az idei évben az alábbiakat kellene csinálni:  Vízmőnél meszelni kell. Nitrit-

mentesítést kell elvégezni. Vízmőtelepet le kell rendezni egy jogásszal. Globusznál 
lesz festés. Temetınél elzáró csapot meg kell nézni. Járdaépítés lesz Céda, teki- 
Kossuth utca keleti oldalánál javasolja a  betonjárdát építeni, 1,2 méterben kell 
készíteni – engedélyeket meg kell kérni. Iskola épületét el kell dönteni, hogy  mire 
lehet használni – nyugdíjasoknak vagy társalgóra rendbe  kell tenni. Istálló épületbe 
mehetne a garázs és szerszámok – biztonságba lehetnének. Ifjúsági parkot meg kell 
csinálni és a ravatalozót is meg kell csinálni. Mővelıdési Háznál ablakon kívül 
párkányok – deszkát be vannak repedezve, kı utánzatot kell ide tenni. Ebbe a 1,5 évre 
ami hátra van, ezeket szeretné megvalósítani. Utófinanszírozással mőködnek a 
pályázatok is sajnos, lehet, hogy hitelt kell felvenni.  

 
- Vörös Lajos : esetleg a  polgárırség is  kaphatna majd az iskolában  egy  helyiséget, 

akkor lenne ott egy felelıs is.  
 

- Pál Józsefné: a  buszmegállónál a leszállót megmagasítani kellene, hogy könnyebb 
legyen a felszállás.  

 
- Kovács Gyula: nem lehet, buszöblöt terveztetni kell, árkot lefedni betonlappal. Ha lesz 

lehetıség buszváró felújítására, akkor megoldható. Árkot becsövezni esetleg még 
lehetne, ezt meg kell kérdezni az építésztıl.  

 
-  Nyerges Péter :   Megkérdezi, hogy mi van a jelzırendszerrel, beindult?  Április 11-

lesz  vers-  és prózamondó verseny Batéban, lehetne rajta indulni, felkészíteni 
gyerekeket.  

 
- Kovács Gyula- polgármester – elmondja, hogy a Kercseligeti Szociális Központ 

mőködteti a jelzırendszert február 1-jétıl. 
 

- Elmondja, hogy a  falutörténetét megírták már többen,  jó lenne Fonónál is megtenni. 
Győjtést kell rendezni ez ügyben az adatokról a múltról.  Amennyiben nincs más 
javaslat kérés, a napirendi pontot szavazás nélkül lezárja.  

 
5. Egyéb tájékoztatások az elmúlt ülés óta történtekr ıl 
    Elıadó: Kovács Gyula-polgármester 
 

 
- Kovács Gyula-polgármester tájékoztatja a testületet, hogy a Zselici lámpások 

Vidékfejlesztési Egyesület mőködéséhez támogatást kér, a megkért hitel kamatának a 
támogatásához, ez településenként 90 Ft/fı/év, amit javasol elfogadni.  
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Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
4 /2009. /I.27./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete a Zselici Lámpások Vidékfejlesztési Egyesület 
Kaposvár mőködési költségeihez 90/Ft/lakosságszám- arányosan hozzájárul a 2009-es 
évben.   
 
Határidı: 2009.03.30. – támogatás utalására 
Felelıs:polgármester 

 
 

- Kovács Gyula-polgármester elmondja, hogy a KVG Rt.-vel megtörtént az ház és kuka 
számlálás.  100 lakás van, ahol használják a kukákat 17 db üresen van. 101-re kell 
fizetni, errıl lesz egy megállapodás. Egyik 80, másik 100 literes. Mőanyagot kell 
bıvíteni. Boltoknak pedig kell külön szerzıdést kötniük.  

 
- Tájékoztatja a testületet, hogy kapott egy ajánlatot, amelyben a Fonói testület 

kirándulni elmehetne Olaszországba. 40 fı + 5 fı kísérıért 2 éjszakát díjtalanul 
eltöltsön. Autóbuszt és személyzetet igénybe kell venni. Utiköltség 30 e Ft/fı lenne, 
apartmant nem kell fizetni, javasolja ezt megfontolásra.   

 
- Javaslatot tesz a zárt ülésen elhangozottaknak megfelelıen az állás további 

meghirdetésére, mivel egyik jelölt sem kapott többségi minısített szavazatot.  
 
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
5 /2009./I.27/ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete korábbi képviselıi beadványra 2009.március  1-jei 
hatállyal ismét meghirdeti a 6 órás takarítói és hivatalsegéd közalkalmazotti állást. 
Kéri a körjegyzıt, hogy a pályázati kiírással kapcsolatos intézkedéseket tegye meg.  
 
Határidı: 2009.02.10. a pályázat  meghirdetésére 
Felelıs: polgármester, körjegyzı   
 

- Kovács Gyula-polgármester tájékoztatja a testületet, hogy a Taszári Önkormányzat 
megküldte az intézmény közoktatási esélyegyenlıségi tervét, amit a Tanács 
megtárgyalt, javasolja elfogadni.  

 
Fonó Önkormányzat Képviselı-testülete 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza: 
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6/2009./I:27./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Fonó Önkormányzat képviselı-testülete a Taszár- Baté-Kaposhomok- Kaposkeresztúr- Fonó-
Gölle Közoktatási Intézményfenntartó Társulás 2009-2013 Közoktatási Esélyegyenlıségi 
Tervét elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
 
Más napirendi pont nincs  a polgármester megköszöni az ülésen való részvételt és az ülést 
bezárja.  
 
 

K.m.f. 
 
 
Kovács Gyula                                                    Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                     körjegyzı  
 
   


